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银河画卷数据使用的致谢：
本研究使用了“银河画卷巡天计划”的数据。银河画卷使用紫金山天文台13.7望远镜开展北银道面12CO/13CO/C18O多谱线巡天。感谢银河画卷巡天工作组尤其是青海观测站工作人员的长期努力。银河画卷计划得到国家重点研发计划（资助号2023YFA1608000, 2017YFA0402701）和中国科学院前沿科学重点研究计划（资助号QYZDJ-SSW-SLH047）的资助。
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    This research made use of the data from the Milky Way Imaging Scroll Painting (MWISP) project, which is a multi-line survey in 12CO/13CO/C18O along the northern galactic plane with PMO-13.7m telescope. We are grateful to all the members of the MWISP working group, particularly the staff members at PMO-13.7m telescope, for their long-term support. MWISP was sponsored by National Key R&D Program of China with grants 2023YFA1608000 & 2017YFA0402701 and by CAS Key Research Program of Frontier Sciences with grant QYZDJ-SSW-SLH047. 
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